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Abstract (en)
The invention relates to an X-ray generator for operating an X-ray tube with earthed tube parts and with a high-voltage transformer arrangement
having in each case a secondary winding for generating the positive and negative high-voltage for the anode and cathode respectively of the X-ray
tube. The unfavourable voltage distribution produced when such an X-ray tube is supplied by a high-impedance generator is overcome in a simple
manner in that the two secondary windings each have a primary winding allocated to them and that an inductor can be connected in series with the
primary winding for generating the anode voltage, by means of a switching device. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Röntgengenerator zum Betrieb einer Röntgenröhre mit an Masse angeschlossenen Röhrenteilen und einer
Hochspannungstransformatoranordnung mit je einer Sekundärwicklung zur Erzeugung der positiven bzw. negativen Hochspannung für die Anode
bzw. die Kathode der Röntgenröhre. Die mit der Speisung einer derartigen Röntgenröhre durch einen hochohmigen Generator einhergehende
ungünstige Spannungsverteilung wird auf einfache Weise dadurch beseitigt, daß den beiden Sekundärwicklungen je eine Primärwicklung
zugeordnet ist und daß in Serie zu der Primärwicklung für die Erzeugung der Anodenspannung eine Induktivität mittels einer Schalteinrichtung
einschaltbar ist.
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